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Poglajen; ostali odsotni člani: Aleksander Paglavec; ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj; 

občinska uprava: Marija Benčina, Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, Maja Majnik, Karmen 

Makuc, Bojana Oblak, Nataša Kumar, Margerita Strnad Kos; vabljeni: Miha Kosmač – 

kandidat za direktorja MMI, Valerija Božič, Mojca Gorjup Kavčič – Zavod za turizem 

Idrija, Eva Harmel, Matjaž Permelč – Zavita, Brigita Šen Kreže, Klavdija Plestenjak – 
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Pričetek seje: ob 17. uri 

 

Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnikov in sklepov 24. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 11. 2021  

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

4. Ustanovitev Komisije za spremljanje pokrajinske zakonodaje 

5. Upravljavski načrt za krajinski park Zgornja Idrijca 

6. Plan JP Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022 

7. Elaborati in cene GJS 

8. Cene vzdrževanja lokalnih cest 

9. Cene urnih postavk JP Komunala Idrija d.o.o. 

10. Premoženjsko pravne zadeve 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Seja je zaradi zagotavljanja varnostnih ukrepov za varovanje zdravja ob epidemiji potekala 

preko video konferenčne povezave v aplikaciji Zoom Meetings. Prisotni so bili obveščeni, 

da se seja snema. 

Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. Pri dnevnem 

redu je župan predlagal, da se vrstni red 8. in 9. točke obrne. Kuščerju je predlog utemeljil 

z razlogom, da v primeru, da cene urnih postavk ne bodo potrjene, sprememba cen zimske 

službe v tem delu ni smiselna. SOGLASNO je bil sprejet 

SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 

upoštevaje predlog župana, da se zamenja vrstni red 8. in 9. točke. 

 

Ad 2 - Potrditev zapisnika in sklepov 24. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 11. 2021  

 

Na zapisnik ni bilo pripomb. Ob glasovanju prisotnih 17 svetnikov je SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Potrdi se zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 11.11. 2021. 

 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter odbor za družbene dejavnosti 

sta predlagala občinskemu svetu, da za direktorja MMI imenuje Miho Kosmača. V razpravi 

je Logar pohvalil kandidatovo pisno predstavitev in izrazil upanje, da bo dobro delal, 
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Kosmač pa je na kratko povzel glavne usmeritve njegovega programa razvoja zavoda. Ob 

glasovanju prisotnih 17 svetnikov je SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Občinski svet Občine Idrija imenuje za direktorja Mestnega muzeja Idrija, od 29. 

3. 2022 dalje za dobo 5 let, Miho Kosmača iz Idrije, Prešernova 31. 

 

Na predlog mandatarne komisije za imenovanje predstavnic zainteresirane javnosti v svet 

MKČI ni bilo pripomb. Ob glasovanju prisotnih 17 svetnikov je SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Občinski svet Občine Idrija imenuje kot predstavnici zainteresirane javnosti v svet 

javnega zavoda Mestna Knjižnica in čitalnica Idrija Nežo Pavšič in Anjo Intihar.  

 

Ad 4 - Ustanovitev Komisije za spremljanje pokrajinske zakonodaje 

Pojasnjeno je bilo, da je treba zaradi nepravilnosti v postopku ustanovitve komisije za 

spremljanje pokrajinske zakonodaje razveljaviti sklep, sprejet na 23. redni seji sveta. Brez 

razprave je 17 prisotnih svetnikov SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Razveljavi se Sklep Občinskega sveta št. 900-12/2021-9 (23/3e), sprejet na 23. 

redni seji dne 30.9. 2021. Sklep začne veljati z dnem sprejema. 

 

Pojasnjeno je bilo, da je nov sklep o ustanovitvi komisije za spremljanje pokrajinske 

zakonodaje vsebinsko pripravljen na podlagi usmeritev statutarno pravne komisije, ki je 

sprejem predlaganega sklepa podprla. 

V razpravi je Režun menil, da bi moral biti v tej komisiji tudi vsakokratni član Državnega 

sveta iz 2. volilne enote, saj bi bila tako vzpostavljena recipročna povezava med Državnim 

svetom in lokalno skupnostjo in zagotovljene najbolj aktualne informacije. Medic je menil, 

da bi v primeru, da bi državni svetnik ne bil iz občine Idrija, lahko v komisiji sodeloval le 

kot zunanji povezovalni člen, ne pa kot član komisije. Ogrič Lapajnetovi je na vprašanje 

glede časovnice. Prezelj pojasnil, da bo do naslednje seje, če bo komisija danes 

ustanovljena, mandatarna komisija vanjo že lahko predlagala člane. Župan ni bil naklonjen 

Režunovemu predlogu glede imenovanja državnega sveta kot člana komisije, saj bi v 

primeru, da ne bi bil iz naše občine, zasedel enega od dveh razpoložljivih zunanjih mest, 

mišljenih za lokalne predstavnike. Možno bi bilo s poslovnikom komisije določiti, da 

komisija sodeluje z državnim svetnikom. Medic se je zavzel za imenovanje komisije na 

naslednji seji. Komisija bo delala po potrebi glede na aktualno dogajanje na tem področju. 

Režun je soglašal z ustanovitvijo komisije, predlagal pa, da se sklep dopolni, da je 3. zunanji 

član državni svetnik, saj ima komisija lahko tudi več članov. Golija Vastičeva je vprašala, 

če lahko v sklepu definiramo različne variante članstva glede na to, ali je državni svetnik iz 

naše občine, ali ne. Lapajne je poudaril, da mora biti večina članstva v komisiji občinskih 

svetnikov, saj se bo sicer razmerje sestave delovnih teles podrlo. Podprl je sedanji predlog 

sklepa, po volitvah v Državni svet pa se lahko sklep tudi spremeni. Režun je ugotavljal, da 

bo komisija bolj posvetovalno telo in ne bo kakšnih večjih glasovanj ter naglasil, da ima 

državni svetnik največji dostop do informacij in jih lahko najhitreje posreduje. Medic je 

razmišljal, da bi bilo v primeru, če bi bil Režun državni svetnik, občinski pa ne, dobro, da 

bi bil v komisiji. Sam je komisijo predlagal, da bi dajala predloge občinskemu svetu po 

predhodni uskladitvi znotraj komisije. Predlagal je, da se sklep o ustanovitvi komisije da 

nazaj v obravnavo statutarno pravni komisije, ki naj najde pravo rešitev. Župan je menil, da 

se lahko v 4. točko sklepa doda, da komisija mora sodelovati z državnim svetnikom. 

Kuščer je ponovno izpostavil vlogo Kolegija občinskega sveta, ki je pred sejo zasedal, a se 

ni dogovoril glede te teme. Župan je pojasnil, da glede predloga sklepa kolegij nima posebne 

vloge in o njem ni razpravljal, je pa o tem sklepala statutarno pravna komisije. Lapajne je 

dodal, da je kolegij predlagal ustanovitev komisije, kar je župan potrdil in dodal, da jo je 

predlagal v sestavi 5 članov. Lapajne je predlagal glasovanje o predlaganem sklepu, saj bi 

bila njegova sprememba na današnji seji možna le z amandmajem, ki pa ni vložen. Medic 

je napovedal glasovanje proti, ker ocenjuje Režunov predlog kot vreden razmisleka. Logar 

je podprl glasovanje o predlaganem sklepu, Režun pa je dejal, da na kolegiju o sklepu niso 

mogli razpravljati, ker ni bilo gradiva, zato je na današnji seji predlagal dopolnitev sklepa. 
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Župan je razpravo zaključil in dal na glasovanje v gradivu predlagani sklep. ZA predlagani 

sklep je od 18 ob glasovanju prisotnih svetnikov glasovalo 8 svetnikov, 9 jih je glasovalo 

PROTI, iz česar izhaja, da predlagani sklep ni bil sprejet. 

 

Ad 5 – Upravljavski načrt za krajinski park Zgornja Idrijca 

S strani pripravljavcev načrta upravljanja je bila opravljena izčrpna predstavitev dokumenta, 

katerega sprejem sta, ob upoštevanju na sejah podanih pripomb, podprla odbor za 

gospodarske dejavnosti in odbor za urejanje prostora. 

Režun je pohvalil pripravljen načrt upravljanja, ki je sicer potreben še nekaj dopolnitev, 

med drugim v tabelah. Zanimalo ga je, če mora dokument še enkrat v obravnavo 

soglasjedajalcem. Premelč je dejal, da ja, so pa bili že vključeni v izvedene delavnice. 

Pozval je k opozorilom na morebitne ugotovljene napake in nejasnosti v dokumentu. Ogrič 

Lapajnetova je izrazila zaskrbljenosti nad določenimi pogoji, tudi glede rebalansa proračuna 

za 2022, ki je pogoj za prijavo na EU projekte. Zanimali so jo stroški priprave dokumenta 

in kdo jih je kril. Božičeva je pojasnila, da je proračun Zavoda za turizem že sprejet za 2 leti 

in ni predvideno drugo povišanje, kot zaposlitev še 1 osebe na javnih delih. Občinski 

proračun ni nič povečan. Načrt upravljanja se je financiral delno iz projekta LAS, delno iz 

sredstev ZTI. Za celoletno delo pripravljavca je bil izplačanih 9.950 eur + DDV.  

Šinkovec je pohvalil dokument, v katerem so kvalitetno zajeti glavni strateški cilji, 

aktivnosti in predvidena EU sredstva. Upati je, da se lahko na tem področju v naslednjih 10 

letih kar nekaj premakne. Pohvalno je tudi, da so bile že v zgodnji fazi priprave vključene 

strokovne skupine in lokalno prebivalstvo. Predlagal je razmislek glede razporeditve 

sredstev po strateških ciljih. 8,3% sredstev za spodbujanja trajnostnega razvoja območja 

ocenjuje kot premalo, več bi bilo treba nameniti za spodbude prebivalcem in kmetijstvu. 

Božičeva je dejala, da se bo načrt upravljanja aktivno vključil tudi v LAS in pridobil 

sredstva za kmetijstvo. Premelč je pomislek ocenil kot utemeljen in dodal, da se ukrepi med 

seboj prepletajo in prispevajo k uresničitvi več zastavljenih ciljev. Tudi Velikanje je 

dokument pohvalil in izrazil veselje, da se v krajinskem parku, ki nudi veliko kulturne in 

naravne dediščine, nekaj premika. Menil je, da je treba dati poudarek na butični in ne na 

masovni turizem ter izrazil zaskrbljenost glede uresničevanja ciljev, če predvidenih EU 

sredstev ne bomo dobili. Božičeva je pojasnila, da načrt upravljanja vsebuje ukrepe v prid 

kakovostnega in trajnostnega turizma in preprečuje masovni turizem. Uspešno pridobitev 

EU sredstev je težko obljubiti, bo pa za ekologijo in revitalizacijo turizma namenjenih 

veliko sredstev. Za njihovo pridobivanje je zelo pomemben kader, delo terja celega človeka, 

saj gre za velike vsote denarja in kompleksne vsebine. ZTI dela na pridobitvi ustreznega 

strokovnjaka. Župan je izrazil prepričanje, da se bo precej sredstev lahko pridobilo preko 

projektov LAS. Tudi Medic je pohvalil načrt upravljanja in aktivno vključitev zainteresirane 

javnosti pri njegovi pripravi. Pozval je, naj se dane pripombe upošteva, če je to možno. 

Božičeva je dejala, da je povezava do dokumenta za mnenja soglasjedajalcev in pobude 

javnosti, že pripravljena in bo objavljena takoj, ko bo dokument sprejet. Ob koncu razprave 

je 18 prisotnih svetnikov SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Predlog Načrta upravljanja Krajinskega parka Zgornja Idrijca s prilogami, 

upoštevaje pripombe, dane na sejah delovnih teles, je primerna podlaga za nadaljnjo 

obravnavo, ki bo trajala od 24. 12. 2021 do vključno 25. 1. 2022. 

 

Ad 6 – Plan JP Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022 (ni sklepa) 

 

Plan, s katerim sta se seznanila tudi obor za GJS in odbor za finance, je na kratko predstavila 

direktorica podjetja Brigita Šen Kreže. 

V razpravi je Logarju pojasnila, da je padec skupnih količin odpadkov mišljen pozitivno, 

ker se zmanjšuje predvsem v delu mešanih odpadkih, ter da se frekvenca odvoza mešanih 

odpadkov spreminja na odvoz na 4 tedne zato, ker je z le 2 smetarskima voziloma težko 

zagotavljati odvoz na 2 tedna in obenem skrbeti za redno praznjenje ekoloških otokov. Ni 

bojazni, da bi redkejše praznjenje zabojnikov povzročalo smrad. Tudi več drugih občin, v 
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katerih imajo enako velike smetnjake, že ima tako frekvenco odvoza. Na opozorilo Bizjak 

Pavšičeve glede specifike na podeželju, kjer so zabojniki redkeje postavljeni, je direktorica 

povedala, da se v posebnih primerih npr. če je v družini novorojenček, možno pri hiši 

namestiti tudi dodaten zabojnik. Bizjak Pavšičeva je še izrazila željo, da bi morali tudi 

svetniki dobiti podatke o poslovanju Komunale v letu 2021, saj se v planu navajajo. 

Šinkovec je spomnil na to, da je bila selitev posipnih materialov s Kajzer že v prejšnjem 

planu in je sedaj ponovno. Vprašal je, če bo selitev realizirana in ali je strošek enak. 

Zanimalo ga je še, če se bo razmerje eko otokov prilagodilo glede na potrebe in če Občina 

načrtuje njihovo posodabljanje. Direktorica je povedala, da se je prvotno mišljena lokacija 

za selitev posipnih materialov izkazala za neustrezno, zato se bo izvedla v zbirni center v 

Ljubevču. Selitev je v planu predvidena, želja je, da bi se asfaltiral celoten zgornji plato in 

uredilo odvodnjavanje. Strošek selitve je ocenjen na 90.000 eur. Odvoz z eko otokov se bo 

prilagajal, pri urejanju le-teh je težnja po manj zbirnih mestih z več zabojniki. Kumrova je 

dodala, da je Občina kar nekaj otokov že naročila, v Kanomlji se bodo urejali skupaj z 

rekonstrukcijo državne ceste. Ogrič Lapajnetova je pripomnila, da svetniki na plan ne 

morejo vplivati, so pa odgovorni za sprejem cen. Dodala je še pripombo na upravljanje 

športnih objektov, saj v telovadnici športnega centra ljudi zebe. Preveri naj se, kako je z 

ogrevanjem v večernih urah. Bizjak Pavšičeva je ob izkušnji v preteklih dneh dodala, da je 

ogrevanje problem tudi v mrliški vežici v Sp. Idriji, kjer tudi ni razkužil, ob klicih na 

Komunalo pa se ni nihče oglasil. 

Golija Vastičeva je ob podatku porasta količin kosovnih odpadkov ugotavljala, da bo tako 

še naprej, ker se ne odvažajo redno. Razmisli naj se o ponovni uvedbi letnih odvozov. Ob 

racionalizaciji poslovanja podjetja in zmanjševanja števila zaposlenih je ugotavljala, da 

javnih potreb brez ustreznih zaposlitev ne bo moč zadovoljevati. Kvalitetna javna storitev 

mora biti pred uspešnim poslovnim izidom. 

Direktorica je pojasnila, da imajo občani še vedno enkrat letno možnost brezplačnega 

odvoza kosovnih odpadkov. Za zagotavljanje primerne zimske službe bi bilo treba res imeti 

večjo ekipo, a delo je občasno. Potekajo dogovori o sodelovanju še z enim lokalnim 

izvajalcem. Strinjala se je, da za Komunalo ni cilj dobiček, se pa sedaj ta porabi za kritje 

starih izgub. Ob napovedani selitvi s Kajzerja v Ljubevč je Režun spomnil na obljubo 

prebivalcem Partizanske ulice za sanacijo cestišča in predvideno prestavitev ceste. 

Zanimalo ga je, kdaj se bo to izvedlo. Župan je pojasnil, da da je na začetku ulice s KZ 

dogovorjeno glede širitve ceste, v OPPN Likarca je predviden premik cestišča, a nihče ni o 

tem govoril z lastniki zemljišč. Z njimi bo sklican sestanek in ugotovilo se bo, če je premik 

ceste možen. Premik vodotoka ni več predviden, možna  pa bi bila zamenjav vrtov. Ob 

spremembi OPPN Likarca se bo o tem dogovarjalo z Direkcijo za vode. Župan je razpravo 

zaključil z ugotovitvijo, da se je občinski svet seznanil s planom Komunala Idrija d.o.o. za 

leto 2022 in skladno s poslovnikom odredil nekajminutni odmor. 

 

Ad 7 - Elaborati in cene GJS 

 

Elaborate cen in iz njih izhajajoče cene storitev je predstavila direktorica Komunale in 

povedala, da se bo cena na položnici za 4 člansko družino povečala za 1,45 eur. Odbor za 

GJS in odbor za finance sta sprejem predlaganih cen podprla. V razpravi je Gnjezdovo 

zanimalo, če je med občani veliko dolžnikov. Direktorica je povedala, da ja in da so se 

reševanja tega problema temeljito lotili. Pri socialnih primerih sodelujejo s CSD, intenzivno 

se pripravljajo izvršbe. Na pripombo Gnjezdove, da položnice pošiljajo prepozno, saj jih 

občani prejmejo le 3 dni pred valuto plačila, je direktorica odgovorila, da je temu vzrok 

dolgi rok od tiska na Hrvaškem pa do dostave, možen vzrok je včasih lahko tudi odsotnost 

delavke, ki pripravlja obračune, kar pa bodo skušali organizacijsko urediti. S tem je bila 

razprava zaključena. Najprej je 18 prisotnih svetnikov z 12 glasovi ZA in 6 PROTI sprejelo 

SKLEP: Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju 

Občine Idrija v predlaganem besedilu.  
 

S 17 glasovi ZA in nobenim PROTI je 18 prisotnih svetnikov sprejelo 
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SKLEP: Sprejme se Sklep o ceni odvoza sveč s pokopališč v predlaganem besedilu. Cena 

odvoza sveč s pokopališč na območju Občine Idrija brez DDV znaša 435,49 €/t in velja za 

prihodnje obračunsko obdobje od 1. 1. 2022 dalje. 

 

Ob glasovanju 17 prisotnih svetnikov je SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Sprejme se Sklep o ceni 24 urne dežurne pogrebne službe v predlaganem besedilu. 
Cena gospodarske javne službe 24-urna dežurna služba na območju Občine Idrija brez DDV 

znaša 248, 66 €/pokojnik in velja za prihodnje obračunsko obdobje od 1. 1. 2022 dalje. 

 

Ad 8 – Cene urnih postavk JP Komunala Idrija d.o.o. 

 

Po kratki predstavitvi, ki jo je podala direktorica Komunale in podani podpori odbora za 

GJS in odbora za finance predlaganemu povišanju urnih postavk, je razpravo začel Kuščer, 

ki se je sicer strinjal s povišanjem minimalne plače, ne pa tudi za avtomatičnim dvigom 

ostalih plač po hierarhiji. Zanimalo ga je, kako v podjetju merijo učinkovitost dela in če se 

le-ta veča, sicer je treba ukrepati. Direktorica je pojasnila, da vodje služb dnevno poročajo 

o tem, kaj se dela. Precej storitev, ki so jih prej opravljali zunanji izvajalci, sedaj opravijo z 

lastnimi delavci. Stanje se izboljšuje, so pa še možnosti izboljšav. Kuščerja je zanimalo, ali 

se to količinsko zasleduje in ugotavlja, da se je izboljšalo. Direktorica je povedala, da je 

kazalec na bolje že upad števila podjemnih pogodb. Dela se opravijo skladno z normativi in 

se časa ne prekoračuje. Sistematično se sledi, kdo in kaj dela, če je treba, so delavci 

pripravljeni delati dlje. Logarja je zanimalo, kako so predlagane cene primerljive s cenami 

drugih komunalnih podjetij, saj imajo po razpoložljivih informacijah le-ta nižje cene, pri 

sosednjih občinah ni višjih cen. Menil je tudi, da premajhnih razlik med kategorijami 

zaposlenih 5% rast ne rešuje. Direktorica je dejala, da imajo nekatere komunale tudi nižje 

cene, delajo pa izračune novih cen, ker ugotavljajo, da obstoječe cene niso v redu. Nekatere 

komunale imajo ene cene za občine, druge za ostale naročnike, a je to komplicirano zaradi 

premikov delavcev med enotami. Šinkovec je izrazil podporo dvigu cene delovne sile 

operativnega kadra, ne pa v celi Komunali. Zanimalo ga je, koliko se je pod tem vodstvom 

spremenilo razmerje med režijo in operativo, koliko so v 1 letu manjši stroški za zunanje 

izvajalce in če je lastna storitev cenejša in enako učinkovita, ali je dražja. Direktorica je 

povedala, da je 5% povišanje plač v skladu s kolektivno pogodbo in ga morajo narediti, prav 

tako so tudi ostala plačila npr. nadure in nočne ure, vezana na kolektivno pogodbo. Na 

vzdrževanju cest brez zunanjih izvajalcev ne gre, je pa manj svetovalnih in pravnih storitev. 

Z vsemi podatki ne razpolaga, lahko pa pripravi odgovor. Majnikova, ki ji je direktorica 

pojasnila, da minimalna plača trenutno še ni potrjena, vendar po naj bi po njihovih podatkih 

bila, je ugotavljala, da rast minimalne plače še ni gotovost. Zanimalo jo je, kaj v primeru, 

da se minimalna plača ne dvigne. Če se ne bo, kako bo glede razmerji plač med zaposlenimi. 

Direktorica je dejala, da bo v tem primeru potrebnih manj korekcij plač zaposlenih, lahko 

bo tudi kasneje narejena  korekcija cen,. Mraka je zanimalo, kolikšen % storitev Komunala 

zaračunava Občini in kolikšen ostalim. Direktorica je pojasnila, da se glavnina ur opravi za 

Občino, cca 80%. Logar je ugotavljal, da je efektivnost s primernim plačilom višja in kot 

žalostno ocenil dejstvo, da je toliko delavcev na minimalni plači. Plestenjakova je dejala, 

da se bo minimalna plača zagotovo dvignila, ker je vezana na rast življenjskih stroškov. V 

vseh komunalah je delež delavcev na minimalni plači velik in je težko priti do kadra. Vsak 

dvig plač vpliva na poslovanje. Župan je opozoril na dejstvo, da se bo v primeru, da cen ne 

potrdimo, manj intenzivno zmanjševala izguba za nazaj. Šinkovec je ugotavljal, da bo, v 

primeru, če ne bo za to dejavnost ob povišanju cen več sredstev v proračunu, narejenih manj 

storitev. Na to je treba misliti ob določanju cen. Župan pa je spomnil na to, da v primeru 

poslovanja podjetja z izgubo le-to krije ustanovitelj in s tem razpravo zaključil. Prisotnih 17 

svetnikov je z 9 glasovi ZA in 8 PROTI sprejelo 

SKLEP: Sprejme se Sklep o cenah delovne sile javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v 

predlaganem besedilu. 
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Ad 9 - Cene vzdrževanja lokalnih cest 

 

Nov cenik zimske službe, katerega sprejem sta podprla odbora za GJS in odbor za finance, 

je na kratko predstavila direktorica Komunale. 

V razpravi je Šinkovec je izrazil nezaupanje v podatke in ob podani razlagi, da je gorivo 

največji strošek, spraševal, zakaj je Komunala na večini postavk držaja od zunanjih 

izvajalcev. Ni logično, da je cena postavljanja količka enaka za Komunalo kot za ostale 

izvajalce, saj je cena delovne sile Komunale bistveno dražja. Zanimalo ga je, kaj zajema 

čiščenje eko otokov, kako je ta cena, ki je različna po izvajalcih, izračunana, zakaj 

Komunala te storitve ne opravlja ter kako Občina ocenjuje učinkovitost izpogajanih cen v 

relaciji do Komunale. Direktorica je povedala, da so bile cene že lani obravnavane in 

potrjene, letos so le spremenjene za 3,68% pri vseh. Čiščenje eko otokov pomeni, da jih 

podizvajalci očistijo okrog in okrog. Cena je tako visoka zato, ker je podizvajalce težko 

dobiti in na njihove cene Komunala nima vpliva. Šinkovec je menil, da je nekaj zelo narobe, 

če delavec Komunale za 155 eur kot je cena v Godoviču, otoka ne bi uspel očistiti, saj ta 

cena predstavlja 6-7 ur dela komunalnega delavca. Direktorica je pojasnila, da ima 

Komunala za te storitve še za Idrijo premalo kadra in ne more izvajati kidanja v drugih 

naseljih. Šinkovca je zmotila tudi primerjava strojnih ur, katere ima Komunala bistveno 

višje od ostalih izvajalcev. Direktorica je povedala, da je vozilo drago, a ne opravi 

zadostnega števila ur in ni tako izkoriščeno kot pri zasebnikih. Šinkovcu, ki ga je zanimalo 

še, kakšen je delež režije v urnih postavkah, je pojasnila, da je v finančno računovodski 

službi in upravi sedaj 10 delavcev od 58 skupno zaposlenih, glede cene postavljanja 

količkov pa je povedala, da je bila lani preračunana cena po dejanskem času za to storitev. 

Šinkovec je izrazil nezaupanje v podatke in dvig cen ocenil kot preveč pavšalen. Župan je 

dodal, da je Komunala cene izračunala, izvajalske cene pa so pridobljene na razpisu. 

Šinkovec je menil, da bi bilo, glede na to, da je traktorska ura Komunale dražja, bolje traktor 

prodati in dati storitev podizvajalcu. Župan je pojasnil, da je problem, ker ni podizvajalcev. 

Šinkovec je izrekel pohvalo podizvajalcem za dobro opravljeno delo ter predlagal, da 

Komunala sama poskrbi za čiščenje eko otokov, saj je ta izdatek nepotreben in se pogovori 

glede cene postavljanja količkov. Kuščer je napovedal glasovanje proti sklepu in naglasil, 

da je dobro, če dela na lokalnih cestah opravijo lokalni podizvajalci. Komunala naj se 

potrudi, da jih bo dobila. Sam verjame, da je to možno. Župan je povedal, da se ga za Dole 

kljub izjemnemu trudu ni uspelo dobiti, direktorica pa je dodala, da bi bilo veliko lažje, če 

bi bilo podizvajalcev dovolj. Glede zaupanja v podatke je Režun spomnil, da smo zaupali 

podatkom prejšnjega vodstva Komunale in vemo, kam je to pripeljalo. Tudi sam je glede 

podatkov v dvomih. V Idriji so bile tudi včasih hude zime, pa je bilo vse očiščeno. Šinkovec 

je predlagal sklenitev pogodb s podizvajalci za daljše obdobje, saj bi bil riziko nabave 

opreme manjši. Župan je povedal, da daljšega obdobja zakon ne dopušča. Logarju je bilo 

pojasnjeno, da so podizvajalci sami predlagali cene. Ob koncu razprave je 17 prisotnih 

svetnikov z 10 glasovi ZA in 5 PROTI sprejelo 

SKLEP: Sprejme se Sklep o ceniku izvajanja zimske službe za Občino Idrija za zimsko 

sezono 2021/2022 v predlaganem besedilu. 

 

Ad 10 - Premoženjsko pravne zadeve 

 

Ob podani podpori sprejemu predlaganega sklepa s strani statutarno pravne komisije, 

odbora za urejanje prostora in odbora za finance je 16 prisotnih svetnikov brez razprave 

SOGLASNO sprejelo 

SKLEP: Sprejme Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

in vknjižbi lastninske pravice v predlaganem besedilu. 

 

Sprejem dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem sta podprla odbor za 

urejanje prostora in odbor za finance. Režun je napovedal glasovanje proti sklepu, saj gre 

za prostor v objektu, ki je bil mišljen kot vstopna točka v krajinski park, katerega prodaje 
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ne podpira, a jo je spregledal in bo danes načeloma proti. Prisotnih 16 svetnikov je s 15 

glasovi ZA in 1 PROTI sprejelo 

SKLEP: Sprejme se Dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Idrija za leto 2022 v predlaganem besedilu. 

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 

1. V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

2. Župan je prisotne seznanil, da je na spletu objavljena Strategija za mlade in dana v javno 

obravnavo. 

3. Župan je povedal, da Benčinova tokrat zadnjič sodeluje na seji občinskega sveta, saj se 

bo upokojila. Zahvalil se ji je za dolgoletno delo v občinski upravi in jo skupaj z direktorjem 

presenetil s šopkom rož in pesmico prigodnico, ki jo je spesnil sam. Benčinova se je 

zahvalila za sodelovanje svetnikom in svetnicam tega in preteklih mandatov, predsednikom 

KS, članom in članicam nadzornih odborov in novinarjem. Dodala je še, da odhaja v pokoj 

vesela, da je z vsemi dobro sodelovala in z njimi ohranja dobre odnose. Postregla je s 

podatkom, da se je od 1996 dalje, ko je to službo nastopila, zvrstilo kar 222 rednih, izrednih, 

dopisnih in slavnostnih sej in prav na vseh je bila prisotna. V nadaljevanju so svetniki 

izrazili Benčinovi zahvalo za dobro sodelovanje in pomoč pri delu ter ji v penziji zaželeli 

vse dobro. Medic je povedal: »Ob zaključku delovne dobe, se svetniška skupina NSi 

zahvaljuje ge. Mariji Benčina za njeno kvalitetno delo in skrb, da bi seje in obveščanje OS 

Idrija potekalo nemoteno. Želimo ji še mnoga lepa doživetja v novi »zaposlitvi«, ter zdravja 

še na mnogo let. Hvala vam Marija!« (citat je dodan na Medicovo željo). 

4. Gnjezdova je povedala, da je naša občanka sodelovala v projektu vpisa v Guinessovo 

knjigo rekordov in skvačkala velik grb Občine Idrija, v katerega je vložila cca 120 ur dela. 

Župan je izrazil pohvalo in dodal in da je v projektu sodelovala tudi direktorica ZTI Valerija 

Božič, ki je skvačkala grb Občine Kanal. Grba sta velika 2x1m. 

5. Gnjezdova je pozvala k postavitvi prometnega znaka v Rebru za prepoved vožnje 

priklopnikov, saj nastajajo veliki problemi v prometu. Župan je svetoval, naj da pobudo tudi 

KS. 

6. Habeta je zanimalo, kako je z OPN Črni Vrh, katerega je župan obljubil do konca leta 

2021. Župan je povedal, da je dokument od 26. 11. v zadnjih pregledih pri soglasjedajalcih. 

Rok za njihova mnenja je 60 dni in akt bo predvidoma obravnavan na občinskem svetu 

spomladi. 

7. Habe je pozval k namestitvi prometnega ogledala na lokaciji Pod klancem na cesti iz 

Črnega Vrha proti Zadlogu, saj je vključevanje v promet nepregledno. Župan je svetoval, 

naj pobudo vloži še KS z navedbo in fotografijo lokacije. 

8. Hladnikova je ob dejstvu, da v Idriji še vedno ni možno opravljati CPP testov, izrazila 

željo, da bi bilo to možno čim prej, vesela bo, če bo to mogoče že v februarju. 

9. Medic je izrazil željo, da zadnje seje v letu ne bi bile več v zadnjem tednu pred prazniki.  

10. Mrak je spomnil na njegovo pobudo, ki jo je sedaj videl zapisano tudi v zapisniku enega 

od odborov in ocenjeno kot dobro, a nanjo še ni dobil odgovora. Prosil je za obravnavo 

pobude in odgovor nanjo. Županu je na vprašanje, če se pobuda nanaša na varnejšo vožnjo 

v megli, odgovoril pritrdilno. 

11. Župan je napovedal naslednjo sejo sveta v začetku februarja 2022 in vsem voščil lepe 

praznike. Voščila so tekom točke izrekali tudi svetniki. 

12. Golija Vastič se je zahvalila za novoletno darilo svetnikom. Župan je pojasnil, da se je 

podarila knjiga o kolesarju Valterju Bonči, saj je letos olimpijsko leto, Bonča pa je bil prvi 

olimpijec iz naše občine. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.40. 

 

Svetovalka za splošne zadeve     Župan Občine Idrija 

Marija Benčina        Tomaž Vencelj 
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Številka: 900-15/2021-20 

Datum: 24. 12. 2021 

 

 

 

PREGLED SKLEPOV 25. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  

23. 12. 2021 

 

 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Sprejme se predlagani dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, upoštevaje 

predlog župana, da se zamenja vrstni red 8. in 9. točke. 

 

Ad 2 - Potrditev zapisnika in sklepov 24. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 11. 2021  

 

Potrdi se zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 11. 11. 2021. 

 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 

1. Občinski svet Občine Idrija imenuje za direktorja Mestnega muzeja Idrija, od 29. 3. 

2022 dalje za dobo 5 let, Miho Kosmača iz Idrije, Prešernova 31. 

 

2.  Občinski svet Občine Idrija imenuje kot predstavnici zainteresirane javnosti v svet 

javnega zavoda Mestna Knjižnica in čitalnica Idrija Nežo Pavšič in Anjo Intihar.  

 

Ad 4 - Ustanovitev Komisije za spremljanje pokrajinske zakonodaje 

Razveljavi se Sklep Občinskega sveta št. 900-12/2021-9 (23/3e), sprejet na 23. redni seji 

dne 30.9. 2021. Sklep začne veljati z dnem sprejema. 

Ad 5 – Upravljavski načrt za krajinski park Zgornja Idrijca 

Predlog Načrta upravljanja Krajinskega parka Zgornja Idrijca s prilogami, upoštevaje 

pripombe, dane na sejah delovnih teles, je primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo, ki bo 

trajala od 24. 12. 2021 do vključno 25. 1. 2022. 

 

Ad 6 – Plan JP Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022 (ni sklepa) 

 

Ad 7 - Elaborati in cene GJS 

 

1. Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju Občine 

Idrija v predlaganem besedilu.  
 

2. Sprejme se Sklep o ceni odvoza sveč s pokopališč v predlaganem besedilu. Cena odvoza 

sveč s pokopališč na območju Občine Idrija brez DDV znaša 435,49 €/t in velja za prihodnje 

obračunsko obdobje od 1. 1. 2022 dalje. 

 

3. Sprejme se Sklep o ceni 24 urne dežurne pogrebne službe v predlaganem besedilu. Cena 

gospodarske javne službe 24-urna dežurna služba na območju Občine Idrija brez DDV 

znaša 248, 66 €/pokojnik in velja za prihodnje obračunsko obdobje od 1. 1. 2022 dalje. 

 

Ad 8 – Cene urnih postavk JP Komunala Idrija d.o.o. 

 

Sprejme se Sklep o cenah delovne sile javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v 

predlaganem besedilu. 
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Ad 9 - Cene vzdrževanja lokalnih cest 

 

Sprejme se Sklep o ceniku izvajanja zimske službe za Občino Idrija za zimsko sezono 

2021/2022 v predlaganem besedilu. 

 

Ad 10 - Premoženjsko pravne zadeve 

 

1. Sprejme Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena in 

vknjižbi lastninske pravice v predlaganem besedilu. 

 

2. Sprejme se Dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za 

leto 2022 v predlaganem besedilu. 

 

 

Svetovalka za splošne zadeve                                                                 

   Marija Benčina  


